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Notulen Algemene ledenvergadering   

  

Datum:       7 oktober 2024  

Tijd:         19:25  uur  

Locatie:      WSV Heusden  

Genodigden:      leden, aspirantleden, gezinsleden en jeugdleden  

Aanwezige bestuursleden:  René Fijen, voorzitter  

        Stefaan Vansteenkiste, penningmeester  

        Stan Pompen, algemeen havencommissaris  

        Richard van de Koppel, commissaris zeilen  

Afwezig:      John Nuijten, secretaris  

        Kees Mommersteeg, technisch havencommissaris  

  

 
  

Opening door de voorzitter     

René Fijen opent de algemene ledenvergadering om 19.25, neemt de agenda en procedure voor het 

  schriftelijk stemmen door. Omdat een stemgerechtigd lid verzocht heeft aan het bestuur om 

de   stemming schriftelijk te houden, hebben alle stemgerechtigde leden een set met 

stembriefjes   ontvangen.    

    

Ingekomen stukken en mededelingen     

Er is een brief binnengekomen van secretaris John Nuijten die bedankt voor zijn functie als   

secretaris. De brief wordt voorgelezen door bestuurslid Richard van de Koppel en is als bijlage 1 aan 

  deze notulen toegevoegd.    

    

Toelichting en uitleg kascommissie    

Louis van Teefelen geeft aan dat het hem zeer doet om hier te staan en het graag anders had willen 

  zien. Hij wil een brief voorlezen omdat de kascommissie bepaalde bedenkingen heeft. De 

  betreffende brief is toegevoegd als bijlage 2 van deze notulen.     

Toelichting penningmeester    

Stefaan Vansteenkiste spreekt de leden toe en benadrukt dat hij de vergadering kort wil houden, 

  gezien de frustratie van velen over de huidige situatie. Hij behandelt enkel een paar 

belangrijke   thema’s:    

• Jaarrekening    

• Stefaan heeft veel tijd gestoken in de jaarrekening, mogelijk meer dan in de opmaak zelf. Hij is   

nieuw als penningmeester in 2024 en voelt zich niet verantwoordelijk voor de cijfers van 2023,   

maar ziet het als zijn taak om de geloofwaardigheid van de administratie te verdedigen.    

• Hij stelt dat het rapport van de kascommissie niet klopt en beschrijft dit als een farce. De   

kascommissie beweert geen toegang te hebben tot de e-captain, maar heeft alle benodigde   

gegevens al ontvangen in april 2024.   • Stefaan presenteert bewijs dat de kascommissie alle 

informatie al heeft om hun controle uit te   voeren, inclusief gegevens van leden.    

• Wachtlijst  
 
De kascommissie heeft zich onterecht met de wachtlijst bemoeid. Volgens de statuten is 

hun taak 
 
beperkt tot het controleren van de balans, baten en lasten, niet het bestuur of het beheer. 

 
 

• Elektra  

Stefaan legt uit dat de vertraging van de facturatie voor elektra te wijten was aan zijn medische 

situatie en de overgang naar zijn rol als penningmeester. Hij roept de kascommissie op om te 

stoppen met de beschuldigingen.  

• Controle jaarrekening  
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Hij bevestigt dat de jaarrekening van 2023 grotendeels correct is, maar 

dat hij enkele kleine foutieve factureringen heeft ontdekt (ter waarde van € 1800). Hij is bereid 

deze aan te passen als de leden dat wensen.  

• Reflectie op beleid  

Stefaan reflecteert op de situatie rondom Gerard van Loon en biedt namens het bestuur excuses 

aan voor het strikte beleid dat is toegepast.  

  

Stefaan stelt voor om de jaarrekening goed te keuren en verder te gaan met de vergadering.  

  

Moment voor overleg door de leden  

De voorzitter René Fijen schorst de vergadering voor 15 minuten voor de leden zodat het bestuur en 

de kascommissie de ruimte verlaten en de leden onderling kunnen overleggen om daarna te kunnen 

stemmen.  

  

Stemming  

• De voorzitter heropent de vergadering en geeft het woord aan de heer Sietse van der Zee, die op 

persoonlijke titel iets wil zeggen. Hij uit zijn onvrede over de gebeurtenissen voor de pauze en 

vindt het niet gepast dat het conflict tussen Gerard en het bestuur naar voren is gebracht. Hij 

vraagt zich af waarom er niet eerst met de kascommissie is overlegd voordat kritiek geuit wordt. 

Stefaan geeft aan dat hij eerder in de vergadering al zijn excuses heeft aangeboden voor zijn 

emoties en bevestigt dat de kascommissie nooit een gesprek heeft gehad met de huidige 

penningmeester. De heer Van der Zee vraagt waarom dit niet onderling is besproken. Stefaan legt 

uit dat de kascommissie meerdere keren is uitgenodigd voor een gesprek, maar de geplande 

meeting drie uur voor de vergadering is afgezegd. Begin mei was de kascommissie uitgenodigd, 

maar toen had Stefaan niet alle informatie compleet. Op 8 juli 2024 heeft hij de informatie gedeeld 

en opnieuw een uitnodiging verstuurd voor een video conference, maar de kascommissie toonde 

geen interesse. De heer Van der Zee vindt dat deze kwestie niet thuishoort bij de ALV, maar 

Stefaan benadrukt dat de jaarrekening niet goedgekeurd wordt en het dus wel relevant is. Van der 

Zee vraagt of het bestuur erover heeft nagedacht om 100% toegang te geven tot E-Captain, maar 

Stefaan legt uit dat dit niet mogelijk is vanwege de AVG-wetgeving.  

• Jac Janssen wijst erop dat de heer Van Loon een vete heeft met het bestuur en verwijst naar zijn 

45 minuten durende speech tijdens de ALV van 2023. Hij vindt het jammer dat er zoveel tijd wordt 

besteed aan onzinnige vragen.  

• Een lid vraagt waarom het bestuur niet heeft ingegrepen na de speech van Van Loon. Stan  

Pompen, algemeen havencommissaris, antwoordt dat hij toentertijd fel is aangesproken door Van  

Loon en dat er afspraken zijn gemaakt over zwerfplekken, die zijn nagekomen. De voorzitter, 

René Fijen, legt verder uit dat er maar één aanmelding was voor de kascommissie was, namelijk 

die van de heer Van Loon. Hij had nooit verwacht dat de jaarstukken niet goedgekeurd zouden 

worden. Hij stelt voor indien we er vanavond niet uitkomen om de stukken naar een accountant te 

sturen voor controle, hoewel dit kosten met zich meebrengt voor de vereniging.  

• Een stemgerechtigd lid verzoekt om een stemming over het openbaar maken van alle gegevens, 

inclusief persoonsgegevens. De voorzitter is verplicht om deze stemming te laten plaatsvinden. 

Louis van Teeffelen verduidelijkt dat de kascommissie geen NAW-gegevens wil, maar alleen 

lidmaatschapsgegevens. René bevestigt dat de kascommissie al de benodigde stukken heeft 

ontvangen om de jaarrekening van 2023 te controleren. Stefaan legt uit dat er in E-Captain twee 

modules zijn waar de kascommissie geen toegang toe heeft: ledenbeheer en de module object. 

Dit kan niet worden veranderd zonder toegang te geven tot persoonlijke informatie, wat niet 

relevant is voor de controle. René stelt voor om anders eventueel een geheel nieuwe 

kascommissie samen te stellen die alles opnieuw controleert. Hij benadrukt dat er veel tijd in deze 

situatie is gestoken, waardoor het bestuur zijn werkzaamheden niet alemaal heeft kunnen 

uitvoeren.   
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Om verder te gaan, wil René de stemrondes starten. Hij verzoekt twee leden om de stemmen in de 

vorm van een stemcommissie te tellen en benoemt hiervoor Jac Janssen en Chris Trimbach  

  

  

  

  

Stemronde 1: jaarrekening 2023 goedkeuren  

Na het inleveren en controleren van de stemmen geeft de stemcommissie aan dat de uitslag is:  

Stemming  Aantal stemmen  

JA  56  

NEE  17  

Onthouding van stem  4  

  

  

Stemronde 2: moet het bestuur volledige toegang verschaffen tot E-Captain (waarbij de 

privacygegevens beschikbaar komen):  

Stemming  Aantal stemmen  

JA  9  

NEE  61  

Onthouding van stem  4  

Ongeldige stem  1  

  

Stemronde 3: de last van de huidige kascommissie herroepen/stoppen (huidige kascommissie 

bedanken en nieuwe kascommissie kiezen voor 2024). Ja betekent dus een nieuwe kascommissie:  

Stemming  Aantal stemmen  

JA  70  

NEE  4  

Onthouding van stem  2  

Ongeldige stem    

  

  

René bedankt de stemcommissie voor haar taak om de stemmen te tellen. René doet als voorzitter 

een oproep wie van de leden wil deelnemen aan de nieuwe kascommissie voor controle van het jaar 

2024. Hierop merkt één va de leden op dat dit niet op de agenda staat. René geeft aan dat dit klopt 

maar omdat de last van de huidige kascommissie is herroepen er een nieuwe kascommissie moet 

komen voor controle van het jaar 2024. Hij stelt de vraag: wie zou in de kascommissie voor 2024 

plaats willen nemen? Hierop reageren Fred van Rodijnen en Arthur Buijs. Hierop is vanuit het 

bestuur en vanuit de leden geen bezwaar gekomen.  

  

Sluiting  

René bedankt om 21:25 uur de aanwezigen voor de constructieve bijdrages en stemmen en sluit 

deze avond af met een muziekje en een drankje voor de aanwezigen.  
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Bijlagen behorende bij deze notulen:  

1. Ingekomen brief van John Nuyten (secretaris)  

2. Brief Kascommissie   


